
новий закон 2014

http://dor-control.info/?r=2678&type=diagrams&size=2&ext=&date=3&s=92&author=Clopper&hm=1&hs=1&cl=1&qr=1&dt=1&trans=0&pu=1&wap=1&sm=1&hfi=1&hsbd=0&comt=vk&q=%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%B9%20%D0%B7%D0%B0%D0%BA%D0%BE%D0%BD%202014


6 вересня набув чинності новий Закон «Про вищу освіту», прийнятий парламентом два місяці тому. 
Зміни, запущені цим законом, стали поки що найпомітнішою, якщо не єдиною, системною 
реформою в пореволюційній Україні. Тарас Шамайда Значна частина повноважень Міністерства 
освіти й науки перейде до Національного агентства із забезпечення якості вищої освіти. 25 членів 
цього колегіального органу обиратимуться на 3 роки. Верховна рада проголосувала у другому 
читанні і в цілому новий Закон України "Про вищу освіту" Ректори українських вишів 
оптимістично коментують новий закон про вищу освіту, який дає вишам більше автономії, однак не 
всі з них вірять у те, що їхні заклади невдовзі зможуть самі ухвалювати рішення, якими раніше 
опікувалася держава. Закон про вищу освіту був ухвалений парламентом 1 липня 2014 року. За 
відповідне рішення проголосувало 276 народних депутатів. Текст закону було оприлюднено у 
парламентській газеті "Голос України" від 6 серпня. Відповідно до перехідних положень закону він 
набуває чинності через місяць після опублікування В основі нового Закону України «Про вищу 
освіту» ідея університетської автономії, насамперед, в академічній, організаційній та фінансовій 
сферах. Національний Темпус офіс в Україні Description. Автономію ВНЗ потрібно чимось 
забезпечувати, зокрема, надходженнями з бюджетів, платними послугами, ресурсами, які є у ВНЗ. 
Але традиційно тут було закладено корупційні ризики у системі вищої освіти. Голова Верховної 
Ради, виконуючий обов'язки Президента України Олександр Турчинов доручив створити Робочу 
групу для "термінової підготовки нового Закону "Про мову". Турчинов доручив створити новий 
закон про мови Як передає кореспондент УНІАН, про це Турчинов сказав під час зустрічі з 
представниками Ініціативної групи "Першого грудня". За його словами, такий законопроект 
повинен бути розроблений терміново, "враховуючи ті спекуляції, які відбуваються сьогодні навколо 
цього питання". 


